
Møtereferat 

 

Styremøte Kor E Vi 

Når:  Tirsdag 21. juni 2022 kl 17-20 

Sted:  Kanalveien 11 

Tilstede: Nina E. Andresen (leder), Stig Arntzen, Audun Solheim, Eli Moe, Oddbjørg Smaadal 

(referent) 

Fravær: Tove Værnes 

 

Sak 1 Godkjenning referat: Referat fra forrige styremøte godkjent 

Sak 2 Orientering. Nina har fått mail fra en dame fra Bønes som ønsker å begynne i kor. Nina tar 

kontakt med henne. 

Sak 3  Økonomi. Økonomien er god. En manglende kontingent fra vår -22 purres. 

Sak 4 Strategiplan. Strategiplanen ble ytterligere bearbeidet og kortet ned. Nina vil gjøre noe 

redigeringsarbeid så vil dokumentet gjøres tilgjengelig for alle 

Sak 5 Høst 2022 plan: 

a) 24.08. – oppstart høstsemesteret: Nina vil være på ferie de to første øvingene høst-22. 

Resterende styremedlemmer vil stå for oppstart, og evt formidle beskjeder til medlemmene. 

b) 10-11.09. seminar: Maria, Elise Varne og Frode Skag Storheim vil være instruktører. Frode vil 

i tillegg være piano akkompagnatør og konferansier/akkompagnatør på jubileumskonserten. 

Seminaret vil holdes lørdag kl. 10-16 og søndag 13-16.  For å begrense den økonomiske 

kostnaden kan vi ikke ha alle instruktørene tilstede hele tiden. Forslaget som Nina vil 

presentere dirigenten er: alle instruktører lørdag, Maria og Frode søndag.  

c) 25.10 Korkafe Søreide Songlag: Nina har fått henvendelse fra leder i Søreide Songlag,  

Christine Skjelvik Tvedt om vi ønsker å delta på korkafe tirsdag 25.10. Dette vil vi takke ja til. 

Nina tar kontakt og hører nærmere om opplegget. 

d) 29.10 Jubileumsfest. Styret har fått et foreløpig budsjett fra festkomiteen, som angir ca 

8.500 i faste utgifter og ca 500 i variable utgifter knyttet til pr. person. Komiteen bad om at 

koret dekket de faste utgiftene, så vil variable utgifter være egenbetaling pr person. Dette 

ble innvilget av styret.   

e) 25.11. Jubileumskonsert. Dato er satt av og kirken bestilt 

f) 21.12 Julekonsert med Hjellestad Skolekor. Julekonserten blir onsdag 21.12. kl. 19. Det var 

noe diskusjon rundt hvorvidt vi skal ta betalt. Det var enighet om at vi bør ta betalt slik at vi 

iallfall dekker de ekstrautgiftene Kor E Vi har, som f.eks pianist.  Kr 50 pr voksen/barn gratis 

ble vedtatt. 

 

 

 

 

 



 

 

Sak 6  Rekrutteringsplan – strategi. Ulike forslag ble diskutert: 

- Flyers ifbm jubileumskonsert. Kan Posten distribuere dette, og hva vil det evt koste må 

undersøkes. 

- Personlig kontakt/oppfordring til kjente/tidligere medlemmer om å begynne 

- Sosiale medier (korets sider – medlemmenes personlige sider) 

- Korets hjemmeside 

Arbeidet må fortsette etter oppstart til høsten 

 

Sak 7 Styreportal – Audun informerte: 

- 4 nye stemmegrupper er opprettet slik at alle grupper er delt i  2, 1. og 2. 

sopran/alt/tenor/bass 

- Notearkivet er ikke i Styreportalen men på Google da det er svært arbeidskrevende å legge 

noter inn i arkivet til Styreportalen. Link til mappe i Google med aktive noter er sendt alle 

medlemmene  

- Det er ikke mulig å gjøre Styrereferat/Medlemslister/Strategiplan etc  i Styreportalen 

tilgjengelig for alle, da tilganger til Styreportalen kun er for styret. Det er ikke noe område i 

Styreportalen som kan gjøres tilgjengelig for alle, og det er heller ikke noe område i Tutti for 

å legge ut felles dokumenter. Styret må fortsette med å gjøre undersøkelser/vurderinger 

hvordan dette kan løses, og hvorvidt Styreportalen har den ønskede funksjonaliteten til 

koret. 

- Inntil videre vil styrereferatene/strategiplanen legges ut på Google 

Sak 8 Eventuelt: Neste styremøte vil være mandag 5. september kl. 17 i Kanalveien 11. 

 

God sommer! 
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